
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i afd 26, den 6.2.2024 

1. Siden sidst 
Orientering om ekstraordinært repræsentantskabsmøde og om festen på Sergenten.  
 

2. Fliser i køkken 
I nogle køkkener er opsat fliser i andre savsmuldstapet. Bestyrelsen har erfaret, at der arbejdes 
med at udskifte fliser til savsmuldstapet, og i den forbindelse vil der blive rettet en 
henvendelse til Søbo fra bestyrelsen, der ønsker en mere langsigtet og hygiejnisk løsning. 
 

3. Vinduesvask 
Vi har skiftet firma, som det er meldt ud til beboerne,  og den første vinduespudsning sker til 
marts. Det er planen, at der vil blive opsat sedler i opgangen, når vinduespudsning sker. 
 

4. Legeplads 
Bestyrelsen er i dialog med Søbo om at få reetableret legepladsen, og det er et ønske, at den 
kan blive klar inden sommerferien. 
 

5. Carporte 
I carport-lejekontrakten fremgår det, at man skal have et indregistreret motorkøretøj for at 
kunne leje en carport. Vis man ikke mere har et motorkøretøj, skal lejemålet opsiges, så andre, 
der opfylder forudsætningerne kan komme til. 
 

6. Forårsmaling 
Sidste år blev bænkene malet ved en lille arbejdslørdag, der i øvrigt sluttede med en grill-pølse. 
En lignende arbejdslørdag er nu sat til den 4. maj 2024, hvor de sidste bænke skal males. 
 

7. Andet 
Mange lejligheder er plaget af ”sølvfisk”. De er ganske ufarlige, men ubehagelige. Det er 
beboerne selv, der skal bekæmpe dem, men bestyrelsen efterlyser gode ideer og løsninger. 
 

8. Næste møde 
Næste møde i bestyrelsen er fastsat til den 9. april 2024 kl. 16. 
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